
 

STRONA INTERNETOWA  

WOJEWÓDZKIEJ STACJI  

POGOTOWIA RATUNKOWEGO  

SP ZOZ W ZIELONEJ GÓRZE 
 

ADRES STRONY INTERNETOWEJ: 

www.pogotowie.zgora.pl 

 

CZEGO DOTYCZY STRONA INTERNETOWA: 

Na stronie są informacje o Wojewódzkiej Stacji Pogotowia Ratunkowego 

SP ZOZ w Zielonej Górze.  

Pacjent znajdzie tu informacje, jak wezwać pogotowie ratunkowe.  

Na stronie znajdziemy informację o aktualnie przeprowadzanych 

konkursach oraz przeprowadzanych przetargach.  

Informację są łatwe do odszukania bo są podzielone na kategorie. 

 

CZYM JEST WSPR: 

Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego SP ZOZ w Zielonej Górze 

świadczy usługi medyczne w zakresie pomocy doraźnej.  

Obejmuje swoją działalnością ok. 153 tysiące ludności.  

Zgodnie z prawem nieodpłatnie można skorzystać z pomocy pogotowia 

w sytuacji nagłej zagrażającej zdrowiu i życiu, w razie wypadku, urazu lub 

porodu. 

 

 

 



CZYM ZAJMUJE SIĘ STACJA: 

 Realizuje wezwania do pacjentów z terenu operacyjnego 

określonego w Wojewódzkim Planie Działania Systemu PRM. 

 Realizuje programy profilaktyki zdrowotnej na terenie województwa 

lubuskiego. 

 Wydaje opinie dotyczące oceny zabezpieczenia medycznego imprez 

masowych. 

 Wydaje dokumentacje medyczną. 

 

 

CO MOŻNA ZROBIĆ NA STRONIE INTERNETOWEJ: 

 Możesz dowiedzieć się, jak w prawidłowy sposób wezwać pomoc. 

 Możesz pobrać wniosek o wydanie dokumentacji medycznej. 

 Możesz sprawdzić aktualne oferty pracy. 

 Możesz zobaczyć, na jaki numer dzwonić celem uzyskania porady 

medycznej. 

 Na stronie znajdują się odnośniki do strony BIP stacji, strony Miasta 

Zielona Góra oraz strony Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Lubuskiego. 

 

 

 

 

 

 

 

 



WŁAŚCICIEL STRONY INTERNETOWEJ: 

Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego SP ZOZ w Zielonej Górze 

 

 

ADRES:  

ul. Bolesława Chrobrego 2 

65-043 Zielona Góra 

 

 

 

 

KONTAKT:  

Sekretariat  

TELEFON: 68 320-22-25 

E-MAIL: wspr@pogotowie.zgora.pl 

 

 

 

 

WSKAZÓWKI DOJAZDU:  

Najbliższe przystanki autobusowe:  

Chrobrego, Dworzec Główny. 

Najbliższy parking:  

wzdłuż ulicy Kazimierza Wielkiego (parking płatny). 

 

 

 



 

GODZINY PRACY:  

Sekretariat 

Poniedziałek – piątek 

07:00 – 14:35 

TELEFON: 68 320 22 25 

 

Wyjazdy karetek pogotowia 

Całą dobę 

TELEFON: 999 lub 112 


